
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ 

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-272 

Delnice, 20. siječnja 2017. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

s 272. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 20. siječnja 2017. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, 

Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Rozana Grbac, TZ Grada Delnica, Dragan 

Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Iva Žagar, direktorica 

„Risnjak – Delnice“ d.o.o., Tihana Ljubojević, pedagogica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Martina 

Petranović službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i  Klaudija 

Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Petar Hrg umjesto kojeg sjednici prisustvuje Rozana 

Grbac, Indira Rački Joskić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Mirna 

Janeš, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović, Zvezdana Jerković umjesto 

koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ  

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Ponovno je poslan e-mail HZZZ vezano za preostala dva zahtjeva za stručno osposobljavanje. 

- Ovjeravanje radnih vremena za ugostiteljske objekte. 

- Aktivnosti vezane za Plan rada za 2017. godinu. 

- Izrada rješenja za godišnji odmor u 2017. godini 

- Napravljeno i dostavljeno izvješće vezano za Prava na pristup informacijama. 

- Aktivnosti vezane za rad logopeda. 

- Pregledan je ugovor za Goranski Novi list. 

- Odgovor na zahtjev za otkup zemljišta i rješenja za imovinsko pravne odnose. 

- Napisana je izjava u svrhu brisanja prava zaloga kako bi se riješili imovinsko-pravni odnosi na 

privatnom vlasništvu. 

- Poslan je dopis OTP banci radi postizanja dogovora oko zamjene zemljišta u poslovnoj zoni 

K1. 

- Izrađeni su aneksi ugovora za 2016. i 2017. godinu za korisnike koji se financiraju iz proračuna. 

- Popunjen je upitnik o osiguravanju podrške pomoćnika u nastavi i stručnih komunikacijskih 

posrednika za učenike s poteškoćama u razvoju. 

- Napravljeno je izvješće za HGK  vezano za prijavu vlasničke strukture nakladnika tiskanog 

medija za službene novine Grada Delnica. 

- Poslani su e-mailovi Udrugama vezano za prijavu na natječaj za javne potrebe. 

- Pripremljeni su obrasci za otvaranje i procjenu prijava za stipendije. Za drugi tjedan sazvane su 

sjednice komisija. 

- Dobiveni su podaci od Zavoda za mirovinsko osiguranje o dječjim doplatcima vezano za Rome. 

Čekaju se još podaci od Centra za socijalnu skrb. 

- Održat će se edukacija za sve Udruge vezano za prijave na EU natječaje. 

 



GORDANA PISKAČ 

- Dostavljen je konačni prijedlog Plana uređenja.  

- Dogovori oko projekta „Promicanje održivog razvoja prirodne baštine“. Dogovori s 

planinarima. 

- Izrađena je dokumentacija za bagatelnu nabavu za sanaciju zgrade Mjesnog odbora Crni Lug. 

Poslani su zahtjevi za dostavu ponuda. 

- Održan je sastanak s Atletskim savezom vezano za rekonstrukciju nogometnog igrališta. 

Moguća je prijava na Europske fondove. 

- Dano je obrazloženje na jedan zahtjev za otkup zemljišta. 

- Aktivnosti vezane za nadstrešnicu u Crnom Lugu. Dogovoriti mjesto za nadstrešnicu ili 

iskoristiti prostor u Domu. 

- Ispitivanje mogućnosti gradnje kamp odmorišta u Turkima. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Svi sportski objekti su u funkciji. 

- Skijalište na Platku je bilo zatvoreno zbog teških vremenskih uvjeta. 

- Danas će se održati noćno skijanje na Platku 

- Dobra posjećenost objekata. 

- Održan je sastanak za rekonstrukciju nogometnog igrališta. 

- Ostali tekući poslovi. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Odrađene su intervencije (četiri požara dimnjaka). 

- Odrađeno je zalijevanje sanjkališta. 

- Odrađeno je čišćenje snijega  

- Odrađena je kontrola hidranata i ispitivanje kamiona. 

- Ostale redovne aktivnosti. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrada i dostava završnih godišnjih izvještaja prema PGŽ za svih šest općina i Grad Delnice. 

- Održan je sastanak s ravnateljima, pedagozima i defektolozima goranskih škola i vrtića vezano 

za logopeda. Prikupljen je popis djece s govornim poteškoćama.  

- Nabavka potrebne opreme  i uredskog materijala za rad logopeda. 

- Danas će logopedica obaviti sastanak sa predstavnicima škola i vrtića na području Ravne Gore. 

- Održan je sastanak s djelatnicima Brod Moravica i Delnica. 

- Prilog na radiju Gorski kotar  na temu posla u teškim zimskim uvjetima. Bez obzira na 

vremenske uvjete sve usluge su obavljene. 

- U ponedjeljak smo bili u emisiji „Labirint“. Emisija je bila s korisnicima iz Mrkoplja i Skrada. 

 

ROZANA GRBAC 

- Završne pripreme za sanjkašku utrku u subotu. 

- Pripreme za snježnu biciklističku i trkačku utrku. 

- Pripreme za natječaj na koji prijavljujemo Japlenški vrh. 

- U izradi je nova web stranica koja će omogućiti da sami stavljamo materijale na Web. 

- Ostale redovne aktivnosti. 

 

IVA ŽAGAR 

- Čišćenje snijega i posipavanje solju. 

- Napravljene su izlazne frakture za siječanj. 

- Nastavak popisa imovine. 

- Atestiranje strojeva nije obavljeno jer su strojevi stalno u pogonu. 

 

 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- Napravljeno završno izvješće za projekt E-županija. 

- Napravljeni su novi ugovori o zakupu javnih površina i najmu stanova. 

- Ugovori s KTD „Risnjak – Delnice“ za čišćenje prostorija i javnih površina. 

- Nastavak popisa imovine. 

- Dogovoren je sastanak vezano za povjerenstvo za rješavanje problema potkornjaka. 

- Odluka o zakupnini za Obrt „Voćko“. 

- Koordinacija vezana uz zimsku službu. Čišćenje snijega i odvoz snijega. 

- Krenulo se s ukapčanjem javne rasvjete (Crni Lug i Vučnik).  

- Napravljena suglasnost za snježnu biciklističku utrku. 

- Napravljen je vodič Grada Delnica nakon legalizacije. Napravljen je plakat koji će se postaviti 

na web stranicu. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Odrađen je sastanak s logopedicom. 

- Održano je Odgojiteljsko vijeće.  

- Stručno usavršavanje na temu dijete i kriza. 

- Odrađen je sindikalni sastanak na temu budućeg isteka Kolektivnog ugovora i materijalnih 

prava. 

- Krenuo je javni poziv za program predškole. Do sada je prijavljeno sedmero djece. 

- Popunjavale su se ankete vezane za pravo na pristup informacija. 

- Roditeljski sastanak je odgođen zbog malog broja djece. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Popis imovine i obveza. 

- Poslan je upit bankama vezano za oročenje sredstava. 

- Sudjelovanje u upitniku vezano uz pravo na pristup informacijama. 

- Ugovori s Novim listom. 

- Radilo se na pripremi za volontere. 

- Stanovi sa stanarskim pravom. 

- Poslani su upiti Poreznoj upravi s obzirom da su se pojedine stranke pozvale na zastaru. 

- Sastanak vezan uz bagatelnu nabavu. 

- Radi se na projektu promicanje održivog razvoja prirodne baštine. 

- Izračuni za JVP, DVD i Crveni križ. 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Zapisnik napisala       Zamjenica gradonačelnika 

Iva Pleše, volonterka      Katarina Mihelčić 

 

 

 

 


